
Aan: Wijkplatform-Oost en –West  

 

 

 OVERLEGVERGADERING 
 

Hierbij wordt u uitgenodigd voor een gezamenlijke vergadering van de wijkplatforms Oost en 

West op Deo volente dinsdag 19 april 2022. Hierbij zal met name het aangepaste voorstel van 

de gemeente aangaande de nieuwe werkwijze van de wijkplatforms onderwerp van 

bespreking zijn. 

 

De plaats van vergadering is  

  
Vergaderruimte bij de buitendienst, boven de gemeentewerf aan het Zwarte Land, 
 

De aanvang is om 19.30 uur (tot 21.30 uur). 

 
 

 

 

 AGENDA 

 
1. Opening 

 

De heer Op ’t Hof opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. Afwezig met 

kennisgeving mw Van Benthum, dhr. Geurts, mw. van Vreeswijk, dhr. Van Walbeek en Magda. 

De voorzitter merkt op dat we voor de derde keer als Oost en West bij elkaar zijn.  

Nieuwe wijkagent Geert Madern wordt welkom geheten.  

 

2. Vaststelling van de agenda 

 

De agenda wordt conform het voorstel vastgesteld. 

 

3. Vaststelling verslag vergadering Wpf- West van 07-12-2021  (zie bijlage)   

 

De wijzigingen zijn doorgevoerd.  

 

a) De vuilniszakken bij Weidelaer vormen na actie vanuit de gemeente geen probleem  

meer. 

b) De vraag is of Woonstede uit het WPF-overleg kan als er een ander overleg komt. We 

moeten wel wachten tot het nieuwe overleg vorm krijgt. Tot dan toe blijf Woonstede 

een uitnodiging voor het overleg ontvangen. 

c) Actiepunten van West doorgenomen. Dhr. Vlastuin voelde zich misdaan. Nu is er een 

antwoord van de gemeente ontvangen. Ook de bewoners zijn het onderling niet altijd 

met elkaar eens.  

d) De vraag is of het zebrapad doorgaat. Marco wordt ingebeld. Het is zo dat de 

voorbereidingen voor de drempel bijna klaar zijn. Daarna wordt het voorstel uitgezet bij 

de aannemer voor een offerte. De gedachte is dat het na de bouwvak gerealiseerd wordt. 

Voor het zebrapad volgt nog een verkeerskundig advies. Dat staat begin volgend jaar 

op de rol. 



e) Er moeten nieuwe folders van het WPF komen. We besluiten dat we wachten tot de 

nieuwe vorm van het WPF. 

f) Mw. Methorst heeft afscheid genomen. Ze bedankt iedereen voor de goede  sfeer van 

vergaderen en de attentie die ze heeft gekregen (bloemen). De voorzitter is haar 

bedankmail vergeten. Hij hoopt deze de volgende keer mee te nemen en deze dan, naar 

belofte, voor te lezen.   

 

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.  

 

4. Vaststelling verslag gezamenlijke vergadering van 24-2-2022 (zie bijlage) 

 

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.  

 

Nieuwe rol van de WPF’s. Er is een aangepast voorstel van de gemeente. Dat nemen we als 

leidraad voor de bespreking. Een eerste opmerking is dat het punt veiligheid minder een rol 

zou spelen in de WPF’s.  Veiligheid is bij de oprichting van de WPF’s wel nadrukkelijk 

genoemd. Het accent is later wat verschoven naar verkeer en openbare ruimte. Veiligheid 

blijft wel aanwezig. Blijvende aandacht is toch noodzakelijk mede in relatie tot whatsapp. 

De zinssnede kan dus beter weggehaald worden.     ACTIE 

 

 

6. Wijkschouw WPF-Oost 

 

De nieuwe datum voor de wijkschouw in Oost wordt zaterdag 11 juni, starttijd 10.00 uur. 

De gemeente zorgt voor de attributen en reclame    ACTIE 

 

7. Bespreekpunten WPF- Oost en WPF-West 

 

Oost: fietspad Oosteinde 

 

De plannen voor de oversteek bij Het Polletje zijn (helaas) op de lange baan. Wat is de 

termijn?  Het wordt dan wel tijd dat de losliggende stoeptegels in het fietspad van Oosteinde 

recht gelegd worden. Dat zou meegenomen worden in het plan voor Het Polletje. Marco 

meldt dat de gemeente het nog voor de bouwvak aanpakt. Renovatie van de oversteek gaat 

dit jaar niet gebeuren.  

 

Oost: riolering De Maatjes 

 

Bij de regen in februari kwam het rioolwater omhoog. De buurtbewoners hebben dit bij 

Woonstede gemeld. Zij kregen het gevoel dat ze van het kastje naar de muur werden 

gestuurd. Overigens ook door de gemeente. Dat is geen goede situatie. De vraag is wat het 

beleid is als er in een wijk iets met de riolering gebeurt. Marco had de ernst van de 

problemen niet meegekregen. Er is iets misgegaan en de gemeente gaat na wat er is gebeurd. 

Volgens mw. Overeem ligt de wijk De Maatjes laag en is er dus vaker overlast bij heftige 

regenval. Het vermoeden bestaat dat het regenwater via de nooduitlaat het vuile water is 

binnengelopen. Er is gespiegeld, maar er is geen verstopping gevonden.  Als het riool het 

niet meer doet, moeten de huurders naar de verhuurder. Is het putje leeg, dan is het voor de 

verhuurder; is het putje vol dan is het voor de gemeente. Voor koopwoningen ligt de 

verantwoordelijkheid bij de eigenaar. Ook dan geldt: is het putje vol, melden bij de 

gemeente. Deze informatie staat ook op de gemeentelijke pagina.  



 

 

 

 

Oost: rotonde Breehoek 

 

Volgens mw. Dekker wordt het fietspad bij de rotonde Breehoek nog steeds verkeerd 

gebruikt om naar de markt en de Aldi te gaan. Wat is de oorzaak dat het fietspad aan een 

kant in beide richtingen gebruikt wordt? Volgens de politie is er een trend in Nederland dat 

we vergeten dat we aan de rechterkant moeten rijden. De oplossing is mogelijk dat beide 

fietspaden eenrichtingsverkeer worden. De gemeente moet kijken of het dubbele fietspad 

een enkel fietspad kan worden. Volgens Marco is dit vanuit het verleden zo gegroeid. 

Wellicht was de gedachte dat het voor fietsers vanuit de Eikenlaan gemakkelijk was, want 

zij hoeven dan niet twee keer over te steken. Misschien is het een idee dat het gedeelte 

tussen de Eikenlaan en het bruggetje naar de Breehoek eenrichting kan worden. Dat geeft 

relatief ook weer problemen. Marco gaat de situatie bekijken samen met de politie      

ACTIE 
 

 

Oost:  Spiegel Holleweg bij Ehabo (mw. den Boer) 

 

De spiegel is door de plaatsing van een elektriciteitskastje niet meer goed zichtbaar. Het 

voorstel is dat de politie er gaat kijken voor een verkeerstechnisch onderzoek. Twee jaar 

geleden is hier ook over gesproken. Nu is de situatie anders door de drukker geworden 

wegen.  

 

West: wegen  

 

Het is zaak dat het wegonderhoud goed bekeken wordt. De putten op de Industrielaan 

komen steeds lager te liggen. Marco zegt dat de Industrielaan en Het Zwarte Land op de 

lijst staan voor herasfaltering. De situatie is nu zorgelijk, maar niet ernstig.  

 

       West: Obstakel Industrielaan  

 

        De politie gaat ernaar kijken.        ACTIE 

 

De jeugdoverlast is volgens de politie verminderd mede veroorzaakt door corona. De 

overlastgevende jeugd is verdwenen naar Elst door persoonlijke contacten binnen de groep. 

Bij Oosteinde is meer overlast door langsfietsende mensen (jeugd). De politie krijgt geen 

meldingen meer over gestolen verkeersborden. Er is een dader gevonden. Ook in het park 

is geen acute overlast meer. De politie blijft oproepen om alles te melden. Alle meldingen 

tellen mee, dus blijven doen.  

 

 

Politie 

Er is een nieuwe wijkagent: Geert Madern. Hij heeft een werkervaringsplek in 

Scherpenzeel.  

  

De laatste twee, drie weken is er onrust door onzedelijke (sexuele) handelingen bij de 

speelplaats Koepellaan. Dit is via appgroep gemeld en later kwam het ook op facebook. 



Jammer dat de politie niet is gebeld. Nu is er een soort heksenjacht op de dader. Er is contact 

met de ouders van de slachtoffertjes. De dader is een jongen met een donker uiterlijk. Dat 

maakt de zaak gecompliceerder. Sommige mensen worden namelijk hierop aangesproken. 

De politie doet alle moeite om de dader te vinden. De zaak moet in de juiste proporties 

blijven staan. Er moeten geen emoties bijkomen. Let dus ook op wat je deelt via sociale 

media.  

 

 

8. Rondvraag      (Volgende vergadering: Voorstel: 19 mei of 7 juni)   <23 juni>  

 

Er is een vraag over de nieuwbouw bij het Holevoetplein. Er is nogal wat ruis. Bewoners stellen 

vragen. Er schijnen vergaande plannen te zijn voor 12 rug-aan-rug woningen. De gemeente 

weet van niets, maar volgens de brief is de initiatiefnemer in gesprek met de gemeente. In juni 

zouden er vergunningen worden ingediend.  

 

 

9. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor de inzet.  

 

 
 
 


